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CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS
Acta número 4/2019

A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 18 de desembre de 2019 es reuneixen a les 
dependències municipals de l’Ajuntament d’Argentona per tal de celebrar sessió ordinària 
del Consell Municipal d’Esports els següents membres de la mateixa:

Sr. Joaquim Perejoan Hernández, regidor d’Esports i president del Consell

Sr. Xavier Rodríguez Sánchez, representant del Club Bàsquet Argentona
Sra. Judith Espinalt Brillas, representant de l’Associació Patinatge Artístic Argentona
Sr. Josep M. Tejedo Arango, representant Club de Futbol Argentona
Sr. Joan Burgués Castellà, representant del Club Bàsquet Argentona
Sr. Ricardo Fernández Vidal, president del Club Petanca Cros
Sra. Elena Sánchez Prieto, representant del Club Natació d’Argentona
Sr. Iu Claus Sòria, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d’Argentona

Sr. Gil Mas i Julià, tècnic d’Esports
Sr. Josep Pagès Rafart, conserge d’Esports
Sra. Lídia Díaz Molina, secretària del Consell d’Esports

Excusen el seu retard a la reunió, la Sra. Elena Sánchez Prieto i el Sr. Iu Claus Soria

Essent les 19:00 hores s’inicia la sessió seguint amb el següent ordre del dia:

1. Aprovació de l’acta anterior de data 18 de setembre de 2019

Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 3/2019, de data 18 de setembre de 
2019, s’aprova per unanimitat.

2.  Comissió Pacte del Temps 

El Sr. president comenta que aquest punt de l’ordre del dia es tractarà quan arribi el 
regidor Sr. Àngel Puig qui donarà compte del seu contingut.
     
3. Despatx ordinari

3.1) El Sr. president explica que des de la Regidoria d’Esports s’està engrescant a les 
entitats a formar als seus entrenadors i monitors, i en aquest sentit s’ofereixen les 
instal·lacions esportives municipals per dur a terme aquestes formacions.
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Des de la regidoria d’Esports s’està en contacte tant amb el Consell Comarcal del Maresme, 
amb el Consell Esportiu del Maresme i amb la Direcció d’Esports de Mataró, per tal que 
informin a l’Ajuntament quan ofereixin diversos cursets.

El Sr. Gil Mas amplia l’explicació comentant que tota la documentació que rebin d’aquests 
òrgans les faran arribar a les entitats per la seva informació.

El Sr. president ofereix les instal·lacions, si fos necessari, per a realitzar aquests cursos en 
cap de setmana, sempre avisant amb antelació.

El Sr. Joan Burgués comenta que ells es troben en aquesta situació ja que la Federació de 
Bàsquet els reclama entrenadors titulars per a poder separar per graus, i que estan 
treballant en aquest aspecte ja que tots els cursos estant centralitzats a Barcelona.

El Sr. president explica que acostumen a centralitzar tots els cursos al grans nuclis de 
població, però que a vegades els interessa descentralitzar-los perquè fer-los tots en els 
grans nuclis no ajuda a expandir-se.

3.2) El Sr. president comenta que ja s’han començat les obres d’instal·lació de la caldera de 
biomassa en la zona esportiva.

El Sr. Gil Mas recorda que ha enviat un correu amb l’enllaç de la notícia.

El Sr. president explica que està previst que la caldera alimenti els dos pavellons, el camp 
de futbol i l’escola Argentona. Comenta que aquesta obra permetrà alliberar una mica 
d’espai a les instal·lacions, i que els tècnics estan estudiant l’aprofitament.

El Sr. Joan Burgués pregunta si aquesta caldera de biomassa anul·larà les que hi ha ara.

El Sr. president contesta que una part d’elles sí, però que no totes.

El Sr. Gil Mas informa de les afectacions de les obres en Nadal, i s’emplaça per anar 
informant segons arribin informacions. Comenta que està previst que les obres acabin per 
Setmana Santa.

3.3) El Sr. president comenta el tema dels robatoris que s’ha produït perquè tothom 
estigui alerta.

Explica que hi ha constància que han hagut robatoris als dos pavellons i al camp de futbol.

En aquest moment s’obre un petit debat sobre els actes vandàlics i els incidents produïts a 
la zona esportiva.
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El Sr. president explica que han intentat posar una mica d’ordre posant rètols que sembla 
que han fet efecte en relació a les incursions a les instal·lacions.

En relació als robatoris, comenta que s’estan prenent mesures des de la Regidoria com el 
reforç de consergeria i avís a la Policia Local perquè augmentin les rondes.  

El Sr. Joan Burgués pregunta quin seria el protocol d’actuació en cas de detectar un 
robatori.

El Sr. president li respon que sempre avisar a la Policia i no s’ha d’actuar sinó és un cas 
molt senzill.

El Sr. Josep Pagès comenta que moltes tardes detecten nois que no són els usuaris de les 
instal·lacions i els criden l’atenció.

El Sr. Gil Mas explica les premisses d’utilització dels vestuaris. Comenta que els vestidors 
han d’estar tancats amb clau sempre, i que aquesta l’ha de tenir l’entrenador. Els dissabtes 
matí que hi ha vestidors oberts, una vegada canviats el jugadors, les bosses s’han de portar 
a la pista i no deixar res als vestuaris.      

3.4) El Sr. president explica que aquest diumenge el Handbol fa uns entrenaments a porta 
tancada de la Federació Catalana Juvenil Femenina. Explica que és una iniciativa d’aquesta 
entitat, que van demanar les instal·lacions amb la suficient antelació i com no hi havia cap 
inconvenient se’ls ha concedir. Continua comentant que aquesta iniciativa és un bé per a 
l’entitat ja que poden treure algun benefici més endavant.

Acaba explicant que per la seva part, sempre que sigui possible no tenen cap inconvenient 
en deixar les instal·lacions per aquest motiu que és un bé per les entitats.  

4. Calendari Consells d’Esports per a l’any 2020

El Sr. president informa del calendari dels consells d’Esports per a l’any 2020 que seran els 
següents:

18 de març , a les 18:00 hores
17 de juny, a les 18:00 hores
16 de setembre, a les 18:00 hores
16 de desembre, a les 18:00 hores

Explica que han canviat l’hora de les sessions per la reconciliació horària.
    
5. Urgències

No se’n formula cap
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6. Precs i Preguntes

1) El Sr. Josep M. Tejedo comenta el problema de les pèrdues d’aigua que tenen al camps 
de futbol a sota la tribuna.

El Sr. Gil Mas comenta que hi estan a sobre, però que encara no han pogut solucionar-ho.

2)  El Sr. Xavier Rodríguez comenta que hi ha una cistella trencada en la pista exterior i 
que li va comentar al conserge, Sr. Marcel.

El Sr. Gils Mas pregunta al Sr. Josep Pagès si s’ha passat correu a manteniment d’edificis, i 
queda pendent de comprovar si s’ha passat comunicat.

En aquest moment s’incorpora a la sessió el Sr. Iu Claus 

El Sr. Xavier Rodríguez també comenta que hi ha cistelles sense xarxa, i queden d’acord 
que es posarien xarxes a totes les cistelles que no en tinguessin.

3) El Sr. Xavier Rodríguez pregunta si hi ha possibilitat de canviar el sistema de pujar i 
baixar les cistelles de la pista exterior perquè és molt difícil de fer-ho a l’hivern.

El Sr. Gil Mas li respon que no, que s’haurien de canviar les cistelles senceres. Continua 
explicant que aquest problema es podria solucionar posant greix al mecanisme. Explica 
que tot el material de les instal·lacions esportives està homologat i, per tant, no es pot 
manipular ni modificar.

El Sr. Xavier Rodríguez comenta que cada dos setmanes s’engreixen però que cada 
vegada dura menys perquè s’endureix amb el fred.

En aquest moment s’inicia un petit debat sobre el tema.

4) La Sra. Judith Espinalt comenta que la megafonia del pavelló no funciona.

El Sr. Gil Mas explica que tenen uns equips de megafonia que a vegades funcionen i a 
vegades no, emplaça a les entitats perquè si volen estar tranquil·les quan fan un festival o 
presentació portin el seu equip. Comenta que hi ha entitats que ja ho fan, i que fins i tot 
porten els seus tècnics de so.

La Sra. Judith Espinalt comenta que una cosa és un dia puntual, i una altre és que ells 
entrenen amb música cada dia.

El Sr. Gil Mas respon que diumenge li van fer una revisió a l’equip i al matí funcionava.
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La Sra. Judith Espinalt comenta que a la tarda ja no funcionava.

El Sr. Josep M. Tejedo explica que són equips complexos i els fan servir gent inexperta que 
acaben fent-los malbé.

En aquest moment s’obre un petit debat sobre el tema.

Arriben a la sessió el Sr. Ricardo Fernández i la Sra. Elena Sánchez

5) El Sr. Josep Pagès informa que la porta del pavelló que dóna a la carretera de Vilassar 
no es pot obrir perquè està desquadrada. I que ja ha enviat un correu per a la reparació.

El Sr. Gil Mas comenta que s’informi que no es pot fer servir fins que estigui arreglada. 

6) El Sr. Iu Claus informa del perill que hi ha en el pàrquing per culpa dels sots en la sorra.

Es queda d’acord en fer fotos i enviar-les a l’Ajuntament per poder arranjar-lo.

El Sr. president explica que el tema del pàrquing de sorra està a sobre la taula de treball 
del govern per a poder buscar una solució el més aviat possible.

Comenta que han rebut moltes propostes de vilatans per a convertir aquell espai en un 
aparcament directament, però pensa que aquest es pot aprofitar per alguna cosa més que 
un aparcament.

En aquest moment s’obre un debat sobre la situació del pàrquing de la zona esportiva i les 
seves possibilitats.

7) El Sr. Ricardo Fernández explica que, quan plou una mica, a sota el pont de l’autopista a 
Sant Miquel del Cros es forma una piscina. Demana alguna solució per a aquest problema.

El Sr. Gil Mas li respon que aquest problema no és d’Esports, i que l’hauria de traslladar al 
departament de Via Pública.

8) El Sr. Josep M. Tejedo felicita als conserges per la bona feina realitzada i la bona 
predisposició a la col·laboració.

El Sr. president comenta que molt aviat hi haurà reforços.

En aquest moment marxen de la sessió el Sr. Josep M. Tejedo i la Sra. Judith Espinalt.

9) El Sr. president respon a la pregunta que va realitzar el Sr. Ricardo Fernández en la 
sessió del Consell d’Esports del mes de setembre sobre la caseta que s’havia fet al camp de 
futbol del Cros. 
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Comenta que el departament de Medi Ambient ha posat una caseta de gats al camp de 
futbol per a una colònia controlada.

El Sr. Gil Mas explica que ja hi havia una caseta i que ara s’ha fet una altra, però que ja no 
es faran més, segons ha explicat Medi Ambient.

En aquest moment s’incorpora a la sessió el Sr. Àngel Puig per a informar sobre el Pacte 
del Temps.

El Sr. Àngel Puig explica en què consisteix el Pacte del Temps que ha aprovat el Ple de 
l’Ajuntament.

Comenta que aquesta reforma horària consisteix en capgirar els horaris que estem duent a 
terme i, conscients que això comporta un enrenou bastant important, intenten aplicar-ho 
lentament     

Continua explicant el procés per dur a terme aquest projecte de gran envergadura que 
implica a tots els sectors.

Explica que la finalitat d’aquest projecte de reforma horària és que siguem més efectius, 
més rendibles i que es pugui fer una conciliació amb la família, amb el lleure i 
l’entreteniment que vulguem dur a terme a la vida.

És comenta l’estudi que s’ha fet sobre el tema i que està penjat a la pàgina web, s’emplaça 
als presents perquè s’ho puguin llegir.

El Sr. Gil Mas explica al Sr. Àngel Puig que el Consell d’Esports ha començat la feina i ha 
avançat els horaris de les sessions per al pròxim any una hora. 

A partir d’aquí s’obre un debat entre els presents sobre les diferents opinions i problemes 
que en troben sobre el tema.      

I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les 20:25 
hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico.

La secretària Vist i plau
Lídia Díaz Molina El president

Joaquim Perejoan Hernández
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